
Faunabeheereenheid  Zuid-
Holland  mag  van  RvS
ontheffing verlenen voor het
bestrijden  van  schade
konijnen  met  kuntslicht  en
geluidsdemper

De
Faun
abeh
eere
enhe
id
Zuid
-
Holl
and
mag
toch
na
zons
onde
rgan
g jagen op konijnen met kunstlicht en met geweren
met geluiddemper. Dit vindt de Raad van State.
Voor de jacht op konijnen hebben grondeigenaren een landelijke
vrijstelling.  Maar  daar  zitten  beperkingen  aan.  De
Faunabeheereenheid vroeg de provincie ontheffing om te mogen
jagen in het donker met geweren, kunstlicht, geluiddemper, in
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de buurt van eendenkooien en in de omgeving van de bebouwde
kom.  De  ontheffing  werd  verleend  door  de  provincie  Zuid-
Holland maar de rechtbank in Den Haag stak er een stokje voor.
Dat gebeurde na protesten van stichtingen Animal Rights en
Fauna4Life.

Voldaan aan voorwaarden
In hoger beroep heeft de Raad van State woensdag de uitspraak
van de rechtbank vernietigd. De hoogste bestuursrechter vindt
dat voldaan is aan de voorwaarden waaronder de ontheffing
verleend mag worden. Die voorwaarden zijn dat er geen andere
manier is om de konijnen te bestrijden, dat het jagen nodig is
om schade te voorkomen en dat de jacht niet zover mag gaan dat
de hele soort van de kaart wordt geveegd. De ontheffing die
door de rechtbank Den Haag werd tegengehouden gold voor de
periode februari 2019 tot juli 2023. Die periode is voorbij.
De uitspraak is toch van belang omdat de Faunabeheereenheid
Zuid-Holland een nieuwe ontheffing heeft aangevraagd.

Zie de volledige uitspraak hier :De Faunabeheereenheid Zuid-
Holland  mag  toch  na  zonsondergang  jagen  op  konijnen  met
kunstlicht en met geweren met geluiddemper. Dit vindt de Raad
van State.

Gravende  diersoorten  zoals
konijnen,  dassen  en  bevers
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kosten  Limburg  alleen  al
miljoenen

Weg- en spoorbeheerders moeten de komende jaren
alleen al in de provincie Limburg vele miljoenen
uittrekken om gevaarlijke situaties als gevolg van
het gegraaf van konijnen, dassen en bevers te
voorkomen.
Instanties als provincie, Rijkswaterstaat en ProRail moeten
alles  in  het  werk  stellen  om  verzakkingen  die  worden
veroorzaakt door de nijvere gravers te voorkomen. Doen zij dit
niet, dan kunnen er gevaarlijke situaties ontstaan, aldus De
Limburger, die zich baseert op antwoorden van de provincie op
vragen van VVD-Statenlid Hermans Nijskens, die zich ernstig
zorgen maakt over de situatie.

Het probleem wordt goeddeels veroorzaakt door het feit het
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aantal gravers is toegenomen, doordat populaties zich hebben
hersteld. Zo meldt de provincie Limburg dat het aantal dassen
landelijk weer zo’n 5000 bedraagt, terwijl er in de jaren
tachtig nog maar 1200 van over waren. Ook het aantal bevers is
flink toegenomen. Die vestigden zich eerst in natuurgebieden,
maar  inmiddels  zoeken  ze  steeds  meer  hun  heil  op  rustige
plekken in de buurt van wegen en het spoor.

Bijvoorbeeld;  De  reparatie  van  de  afrit  langs  de  A73  bij
Venray  duurde  weken  door  gravende  bevers  wat  vele  tonnen
kostte en de treinverbindingen tussen Sittard en Heerlen was
weken gestremd, dassen hadden daar hier hun gangen gegraven.
Het gevolg daarvan is dat er verzakkingen kunnen ontstaan,
waardoor onder andere het treinverkeer belemmerd wordt en er
vertragingen kunnen ontstaan of zelfs het treinverkeer op hele
trajecten  moet  worden  stilgelegd,  met  alle  gevolgen  voor
reizigers van dien.


